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Jegyzőkönyv 

 

Készült Cigánd Városi Önkormányzat Képviselő-testületének 2015. szeptember 29-én 9 órai 

kezdettel megtartott üléséről. 

Az ülés helye: Inkubátorház /Vasút u. 9.) 

Jelen vannak: Oláh Krisztián polgármester, Ablonczy Dániel alpolgármester, Bodnár 

Andrásné, Györgyné Fodor Gizella, Németh István, Tóth János, Balla Dénes képviselők,  

Tanácskozási joggal meghívottak: Gál Béla jegyző, Stumpf Attila Cigándi Járási Hivatal 

vezetője, Némethné Szendrei Csilla Iskola Igazgató, Fodor Éva Óvoda vezető, Némethy 

András Művelődési Ház Igazgató, Bötykösné Fodor Kitti Könyvtár vezető, Fodor Zoltán 

CISE elnök, Dancs Oláh Attila RNÖ elnök 

Oláh Krisztián polgármester üdvözli a megjelenteket, a jelenléti ív alapján megállapítja, 

hogy a 7 testületi tagból 7 fő jelen van, az ülés határozatképes, azt megnyitja. Javasolja 

jegyzőkönyvvezetőnek elfogadni Lőrincz-Juhász Mariettát. Javasolja a meghívóban szereplő 

napirendi pontok elfogadását, azzal a változtatással, hogy a 3. napirendi pontot vegyék előre. 

Javasolja továbbá az alábbi napirendi pontok felvételét a 4, 5, 6. napirendi pontként.  

A Képviselőtestület jelen lévő 7 tagja 7 igen szavazattal a javaslatot elfogadta. 

4. Szociális célú tűzifa pályázat benyújtása 

Előadó: Oláh Krisztián polgármester 

 

5. Bölcsődei térítési díj módosítása 

Előadó: Oláh Krisztián polgármester 

 

6. Bursa Hungarica ösztöndíj pályázathoz csatlakozás 

Előadó: Oláh Krisztián polgármester 

 

Oláh Krisztián polgármester az alábbi napirendet terjeszti a testület elé jóváhagyásra. 
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1. Beszámoló a CISE 2014/2015. évi tevékenységéről 

Előadó: Fodor Zoltán CISE elnök        

       

2. Beszámoló a Tündérkert Óvoda és Bölcsőde 2014/2015. évi munkájáról 

Előadó: Fodor Éva intézményvezető  

 

3. Beszámoló a Nagy Dezső Művelődési Ház és Könyvtár 2014/2015. évi munkájáról 

Előadó: Némethy András intézményvezető 

     

4. Szociális célú tűzifa pályázat benyújtása 

Előadó: Oláh Krisztián polgármester 

 

5. Bölcsődei térítési díj módosítása 

Előadó: Oláh Krisztián polgármester 

 

6. A személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról  

szóló rendelet módosítása 

Előadó: Oláh Krisztián polgármester 

 

7. Bursa Hungarica ösztöndíj pályázathoz csatlakozás 

Előadó: Oláh Krisztián polgármester 

Napirend után: Bejelentések, interpellációk  

Más javaslat nem érkezett. 

A Képviselő Testület jelen lévő 7 tagja 7 igen szavazattal, egyhangúlag az alábbi napirendet 

fogadta el. 

1. Beszámoló a CISE 2014/2015. évi tevékenységéről 

Előadó: Fodor Zoltán CISE elnök        

     

2. Beszámoló a Tündérkert Óvoda és Bölcsőde 2014/2015. évi munkájáról 

Előadó: Fodor Éva intézményvezető  

 

3. Beszámoló a Nagy Dezső Művelődési Ház és Könyvtár 2014/2015. évi munkájáról 

Előadó: Némethy András intézményvezető       

 

4. Szociális célú tűzifa pályázat benyújtása 

Előadó: Oláh Krisztián polgármester 

 

5. Bölcsődei térítési díj módosítása 

Előadó: Oláh Krisztián polgármester 
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6. A személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról  

szóló rendelet módosítása 

Előadó: Oláh Krisztián polgármester 

 

7. Bursa Hungarica ösztöndíj pályázathoz csatlakozás 

Előadó: Oláh Krisztián polgármester 

 

Napirend után: Bejelentések, interpellációk  

 

A Képviselő-testület az 1. napirendi pont keretében a CISE 2014/2015. évi tevékenységéről 

szóló beszámolót tárgyalja. 

(Az előterjesztés írásban elkészítve, a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

 

Fodor Zoltán CISE elnök az írásban elkészített beszámolót felolvassa a Képviselőtestület 

részére.  

 

Kérdések, hozzászólások: 

Ablonczy Dániel alpolgármester hozzászólásában elmondja, hogy többször említve lett a 

beszámoló alatt, hogy a csapattal NBII-be jutás a cél. Többekben felmerül a kérdés, hogy 

Cigánd hogy tudná ezt a csapatot fenntartani. Működhet, hiszen a jelenlegi támogatási 

rendszer lehetővé teszi, hogy kisebb kapacitású városok csapatai is bekerülhessenek, ne 

vesszenek el a tehetségek. A támogatás összege 100-200 millió Ft között van. A jelenlegi 

cigándi csapatnak reális esélye van a bekerülésre. Ennek a célnak a megvalósulása esetén sem 

a városra, sem a képviselőtestületre plusz teher nem hárul. 

 

Oláh Krisztián polgármester hozzászólásában elmondja, hogy az egészségre, sportra 

nevelés nagyon fontos a gyermekeknek. Külön köszöni a szülőknek az együttműködést, 

abban, hogy ez a cél megvalósuljon. Elmondja, hogy sokat dolgoznak azon, hogy a TAO-s 

támogatást minden évben össze tudjuk gyűjteni. 

 

Tóth János képviselő hozzászólásában elmondja, hogy a műfüves pálya megépítésére 

szükség lenne, hiszen igény van rá, mert nagyon sok sportolni vágyó fiatal van. Megkéri 
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polgármester és alpolgármester urakat, hogy a környező települések polgármestereit kérjék 

meg, hogy támogassák az egyesületet. 

 

Bodnár Andrásné képviselő hozzászólásában elmondja, hogy gratulál, gyönyörű 

eredmények születnek, s ez nem kis teljesítmény. Javasolja, hogy más sportágakban is 

törekedjünk a hasonló sikerek elérésére.  

Fodor Zoltán CISE elnök elmondja, hogy a más sportágakban történő edzés régóta tervbe 

van, de sajnos sem olyan emberek nem jelentkeztek, akik elhivatottak lennének, sem olyan 

edző, aki megoldaná egy csapat irányítását.  

 

Oláh Krisztián polgármester hozzászólásban elmondja, hogy egyetért a kezdeményezéssel. 

Jó lenne, ha más sportágakban is hasonló sikereket érnénk el. Bármilyen kezdeményezés van, 

amelyik komoly és látszik, hogy eredményeket hozhat a támogatást megadják hozzá. 

 

Ablonczy Dániel alpolgármester hozzászólásában elmondja, hogy kell egy elhivatott edző , 

aki összefogja a gyerekeket, felnőtteket. Semmi nem zárja ki, hogy baráti társaságok 

játszanak, csapatot alakítsanak.  

 

A Képviselőtestület 7 jelen lévő tagja 7 igen szavazattal egyhangúlag a tájékoztatót tudomásul 

vette. 

 

A Képviselő-testület a 2. napirendi pont keretében a Tündérkert Óvoda és Bölcsőde 

2014/2015. évi munkájáról szóló beszámolót tárgyalja. 

(Az előterjesztés írásban elkészítve, a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

 

Fodor Éva intézményvezető szóbeli kiegészítésében elmondja, hogy szeptember elején az 

óvoda 124 gyermekkel kezdte meg a működést, azóta 2 gyermek felvételére került sor, így 

126 fő most az óvodába beíratott gyermekek száma. Személyi változások történtek, szám 

szerint 2, egy óvónő és egy pedagógiai asszisztens került felvételre, 2 régebbi dolgozónk 

helyére. Az OviFoci pálya kihasználtsága 100%-os. Balla Mária óvónő csoportokra bontva 

viszi a gyermekeket, valamint Nagy Gábor szerdánként 3 órától viszi a fiúkat a pályára 

focizni. 

Az óvoda minden rendezvényen részt vesz, s próbáljuk a lehető legtöbbet kihozni a 

gyerekekből, s a visszajelzések alapján mindig színvonalas műsorral tudunk szolgálni, s ez 
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így is marad a későbbiekben is. A tagintézményekkel a kapcsolatot szeretnénk még 

szorosabbra fűzni, ezen folyamatosan dolgozunk. 3 főnek lesz még az éven minősítése, az 

eddigiek nagyon jól sikerültek.  

 

 

Hozzászólások: 

Bodnár Andrásné képviselő hozzászólásában elmondja, hogy az ovisok nagyon ügyesek, 

mindig színvonalas előadást nyújtanak. Gratulál a gyerekeknek az óvónőknek, s reméli ez a 

későbbiekben is így marad. Felveti a nyelvoktatás szükségességét az óvodában, s kéri a z 

intézményvezetőt, hogy mérjék fel az igényt, s ha úgy látják meg kell szervezni. 

 

Oláh Krisztián polgármester hozzászólásában elmondja, hogy támogatják a 

kezdeményezést, ha van rá igény az önkormányzaton nem múlik. Kéri az óvoda vezetőjét, 

hogy mérjék fel, hogy hány gyerek szeretne részt venni a nyelvoktatáson, és mely nyelv lenne 

az, amelyikre szívesen járnának. Amint megtörtént az összeírás, leülnek egyeztetni és 

megoldják.  

 

Tóth János képviselő kérdezi, hogy rendszeres – e az óvodába járás? Vannak – e kirívó 

esetek? Mit tehetnek meg az óvónők, hogy megakadályozzák a hiányzásokat? Van-e 

gyógypedagógus, logopédus az óvodában? 

 

Fodor Éva intézményvezető válaszában elmondja, hogy a gyógytestnevelés nincs ellátva. A 

hiányzások megakadályozását úgy próbáljuk megoldani, hogy minden szülőtől orvosi 

igazolást kérünk be, valamint azt kérjük tőlük, hogy ha a gyerek nem jön óvodába reggel 

8:15-ig jelezzék azt az óvodában. Amennyiben 3-4 napig nem tudunk a gyermekről semmit, 

abban az esetben az óvónő elmegy megnézi a gyermeket, hogy jól van e. Amikor már az 

óvónő nem tehet semmit, akkor felkeresi az óvoda a jegyzőt, legvégső esetben pedig a 

Gyermekjóléti Szolgálat. 

 

Ablonczy Dániel alpolgármester hozzászólásában elmondja, hogy aki pályaválasztás előtt 

áll, a fent említett szakok közül válasszon, ha érez hozzá affinitást. Az önkormányzat minden 

támogatást megad ahhoz, hogy el tudja végezni, be tudja fejezni tanulmányait. Lehetőség 

szerint a későbbiekben munkát biztosít számára. 

 



6 
 

Gál Béla jegyző hozzászólásában elmondja, hogy évek óta visszatérő téma a nyelvoktatás 

bevezetése az óvodában. Meg kell győzni a szülőket, hogy csak a gyerekek javát szolgálja, ha 

ismerkednek az idegen nyelvvel. Az önkormányzat meg tudja adni a kellő segítséget, tudja 

finanszírozni.  

 

Ablonczy Dániel alpolgármester hozzászólásában elmondja, hogy észrevétele szerint 

nagyok az elvárások már az óvodában is, ahol még azért a játénak kellene inkább dominálnia. 

A gyerekeket nem lehet túlterhelni. A játékos nyelvtanulással egyetért, amely nem kötött, 

hanem inkább mondókás, játékos formában történik.  

 

 

Oláh Krisztián polgármester az alábbi határozati javaslatot terjeszti a testület elé 

jóváhagyásra: 

 

/2015.(IX.29.) sz. Képviselő-testület Határozata 

Tárgy: A Tündérkert Óvoda és Bölcsőde 

2014/2015. évi munkájáról szóló beszámoló 

 

A Képviselő-testület tárgybani beszámolót 

megvitatta, azt változtatás nélkül elfogadja.  

 

 

A Képviselőtestület 7 jelen lévő tagja 7 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi rendeletet 

alkotja: 

 

62/2015.(IX.29.) sz. Képviselő-testület 

Határozata 

Tárgy: A Tündérkert Óvoda és Bölcsőde 

2014/2015. évi munkájáról szóló beszámoló 

 

A Képviselő-testület tárgybani beszámolót 

megvitatta, azt változtatás nélkül elfogadja.  

 

   

A Képviselő-testület a 3. napirendi pont keretében a Nagy Dezső Művelődési Ház és 

Könyvtár 2014/2015. évi munkájáról szóló beszámolót tárgyalja. 

(Az előterjesztés írásban elkészítve, a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

 

Némethy András intézményvezető szóbeli kiegészítésében elmondja, hogy, mint a 

beszámolóban is látszik, az elmúlt évet rendezvények szempontjából jócskán túlszárnyaltuk. 
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Szeretné megköszönni mindenkinek a rengeteg és önzetlen segítséget. Minden korosztály 

részére próbáltak rendezvényt szervezni. 

 

Hozzászólások: 

Bodnár Andrásné képviselő hozzászólásában elmondja, hogy elolvasni is sok volt, nemhogy 

megszervezni és véghezvinni. Nagyon sok munka van benne, mindenkinek köszönetet mond, 

aki részt vett a szervezésben, a kivitelezésben, a lebonyolításban. Gratulál mindenkinek. Az 

augusztus 20-i rendezvény nagyon színvonalas volt. 

 

Oláh Krisztián polgármester hozzászólásában elmondja, hogy minden rendezvény ingyenes 

volt. Biztos felmerül az emberekben, hogy miből finanszírozzuk a rendezvényeket. Minden 

rendezvény úgy kerül megrendezésre, hogy a kellő pályázati összeg, támogatás rendelkezésre 

áll. Szeretné megköszönni az önkénteseknek a rengeteg, áldozatkész munkát, és kéri őket, 

hogy tartsanak ki, s segítsenek minden rendezvény lebonyolításában. 

 

Tóth János képviselő hozzászólásban elmondja, hogy gratulál a munkájukhoz. A cigándi 

rendezvények a cigándiaknak szólnak. A könyvtár munkája szerényebb, mint a Művelődési 

Ház munkája, de nagyon sokat dolgoznak ők is rendezvény lebonyolításáért.  

 

Ablonczy Dániel alpolgármester hozzászólásban elmondja, hogy vannak olyan 

rendezvények, ahol a látogatottság nagyon kevés. Ez nem azért van, mert kevésbe jó a 

szervezettség, hanem mert vagy az időjárás nem kedvezett, vagy az emberek érdektelenek 

voltak. Folyamatos rendezvényekkel tudunk előbbre lépni.  

 

Bodnár Andrásné képviselő hozzászólásában elmondja, hogy szeretné megköszönni a 

könyvtár segítségét, hiszen most tapasztalta, hogy milyen jól meg tudják szervezni a 

könyvtárközi kölcsönzést, amely sok ember számára könnyebbséget okoz.  

 

Bötykösné Fodor Kitti Könyvtár vezető hozzászólásban elmondja, hogy rengeteg színes 

programmal várják még az érdeklődőket, többek között október 26-án könyvbemutató, 

fogászati nap, Katica bábszínház műsora, mese délelőtt, Karácsonyi kézműves foglalkozások, 

1 perc és nyers játéksorozat folytatása stb. Minden érdeklődőt szeretettel várnak.  
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Oláh Krisztián polgármester az alábbi határozati javaslatot terjeszti a testület elé 

jóváhagyásra. 

 

 

 

 

/2015.(IX.29.) sz. Képviselő-testület Határozata 

Tárgy: A Nagy Dezső Művelődési Ház és 

Könyvtár 2014/2015. évi munkájáról szóló 

beszámoló 

 

A Képviselő-testület tárgybani beszámolót 

megvitatta, azt változtatás nélkül elfogadja.  

 

 

A Képviselőtestület 7 jelen lévő tagja 7 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi határozatot 

hozza:  

63/2015.(IX.29.) sz. Képviselő-testület 

Határozata 

Tárgy: A Nagy Dezső Művelődési Ház és 

Könyvtár 2014/2015. évi munkájáról szóló 

beszámoló 

 

A Képviselő-testület tárgybani beszámolót 

megvitatta, azt változtatás nélkül elfogadja.  

 

A Képviselő-testület a 4. napirendi pont keretében a Szociális célú tűzifa pályázat 

benyújtását tárgyalja. 

(Az előterjesztés írásban elkészítve, a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

 

Oláh Krisztián polgármester szóbeli kiegészítésében elmondja, hogy minden évben 

benyújtjuk a pályázatot, eddig minden évben sikeresen zárult a döntés. A kiszállítás díját az 

önkormányzat átvállalja.  

 

Tóth János a Pénzügyi Bizottság elnöke tájékoztatja a testületet, hogy a Bizottság az 

előterjesztést tárgyalta, azt elfogadásra javasolja. 

 

Oláh Krisztián polgármester az alábbi határozati javaslatot terjeszti a testület elé 

jóváhagyásra. 

 

/2015.(IX.29.) sz. Képviselő-testület Határozata 

Tárgy: Szociális tűzifa vásárláshoz kapcsolódó 

pályázat benyújtása 
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Cigánd Város Önkormányzat Képviselőtestülete 

támogatási igényt nyújt be a 2015. évi szociális 

tüzelőanyag vásárláshoz kapcsolódó kiegészítő 

támogatásra.  

A Képviselő-testület vállalja, hogy a szociális 

célú tűzifában részesülőktől ellenszolgáltatást 

nem kér. 

Vállalja saját költségvetése terhére a tűzifa 

szállításából – rászorulókhoz történő kiszállítás – 

származó költséget. 

Felhatalmazza a polgármestert és a jegyzőt, hogy 

a támogatási igényt nyújtsa be. 

 

Felelős: Oláh Krisztián polgármester, Gál Béla 

jegyző 

Határidő: 2015. szeptember 30. 

 

A Képviselőtestület 7 jelen lévő tagja 7 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi határozatot 

hozza: 

64/2015.(IX.29.) sz. Képviselő-testület 

Határozata 

Tárgy: Szociális tűzifa vásárláshoz kapcsolódó 

pályázat benyújtása 

 

Cigánd Város Önkormányzat Képviselőtestülete 

támogatási igényt nyújt be a 2015. évi szociális 

tüzelőanyag vásárláshoz kapcsolódó kiegészítő 

támogatásra.  

A Képviselő-testület vállalja, hogy a szociális 

célú tűzifában részesülőktől ellenszolgáltatást 

nem kér. 

Vállalja saját költségvetése terhére a tűzifa 

szállításából – rászorulókhoz történő kiszállítás – 

származó költséget. 

Felhatalmazza a polgármestert és a jegyzőt, hogy 

a támogatási igényt nyújtsa be. 

 

Felelős: Oláh Krisztián polgármester, Gál Béla 

jegyző 

Határidő: 2015. szeptember 30. 

 
 

A Képviselő-testület az 5. napirendi pont keretében a Bölcsődei térítési díj módosítását 

tárgyalja. 

(Az előterjesztés írásban elkészítve, a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
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Gál Béla jegyző szóbeli kiegészítésében elmondja, hogy 2 részre kell bontani a bölcsődei 

díjat intézményi ellátási díjra valamint étkeztetésre. Törvényi változás megköveteli, hogy 

étkeztetés ingyenes kell, hogy legyen. December 31-ig ki van dolgozva egy rendszer. A 

fizetési kötelezettség a szülőknek kevesebb lesz.  

 

Tóth János a Pénzügyi Bizottság elnöke tájékoztatja a testületet, hogy a Bizottság az 

előterjesztést tárgyalta, azt elfogadásra javasolja. 

 

Kérdések, hozzászólások: nem voltak. 

 

Oláh Krisztián polgármester az alábbi határozati javaslatot terjeszti a testület elé 

jóváhagyásra. 

 

/2015.(IX.29.) sz. Képviselő-testület Határozata 

Tárgy: Bölcsődei térítési díj módosítása 

 

A Képviselő-testület a bölcsődei térítési díjakat 

az alábbiak szerint módosítja: 

 Tervezett 

Térítési díj 12 500 Ft 

Étkezés 7 500 Ft 

Intézményi ellátás díja 5 000 Ft 

Fizetendő 5 000 Ft 

  

Kedvezményes térítési 

díj 

10 500 Ft 

Étkezés 7 500 Ft 

Intézményi ellátás díja 2 500 Ft 

Fizetendő 2 500 Ft 

 

Felelős: Oláh Krisztián polgármester 

Határidő: 2015. október 1. 

 

 

A Képviselőtestület 7 jelen lévő tagja 7 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi határozatot 

hozza: 

65/2015.(IX.29.) sz. Képviselő-testület 

Határozata 

Tárgy: Bölcsődei térítési díj módosítása 

 

A Képviselő-testület a bölcsődei térítési díjakat 

az alábbiak szerint módosítja: 
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 Tervezett 

Térítési díj 12 500 Ft 

Étkezés 7 500 Ft 

Intézményi ellátás díja 5 000 Ft 

Fizetendő 5 000 Ft 

  

Kedvezményes térítési 

díj 

10 500 Ft 

Étkezés 7 500 Ft 

Intézményi ellátás díja 2 500 Ft 

Fizetendő 2 500 Ft 

 

Felelős: Oláh Krisztián polgármester 

Határidő: 2015. október 1. 

 

 

A Képviselő-testület a 6. napirendi pont keretében a személyes gondoskodást nyújtó 

ellátásokról szóló 11/2010. (XII.28.) rendelet módosítását tárgyalja. 

(Az előterjesztés írásban elkészítve, a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

 

Kérdések, hozzászólások: nem voltak. 

 

Oláh Krisztián polgármester az alábbi rendelettervezetet terjeszti a testület elé jóváhagyásra. 

 

CIGÁND VÁROS ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLEÉNEK 

/2015. (IX.29.) ÖNKORMÁNYZATI RENDELETE 

a személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról szóló 11/2010. (XII.28.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 

 

Cigánd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a gyermekek védelméről és a gyámügyi 

igazgatásról szóló 1997. évi XXXI. tv. 29. §. (1) bekezdésében kapott felhatalmazás alapján, 

és az Alaptörvény 32. cikk (1) bekezdés a) pontjában meghatározott feladatkörében eljárva a 

következőket rendeli el: 

 

1.§ 

A személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról szóló 11/2010. (XII.28.) önkormányzati 

rendelet (továbbiakban: Rendelet) 3/B.§ (1) helyébe az alábbi rendelkezés lép: 

„3/B. § (1) Bölcsőde esetében az intézményi térítési díj havonta bruttó 12.500- Ft.” 
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2.§ 

A Rendelet) 4. § (1) helyébe az alábbi rendelkezés lép: 

„4. § (1) A Képviselőtestület az iskolai gyermekétkeztetés esetében a 100%-os térítési díj 

megfizetésére kötelezett igénybe vevő részére 50 %-os támogatást biztosít.” 

 

3.§ 

A Rendelet 4.§ (3) helyébe az alábbi rendelkezés lép: 

„(3) A képviselő-testület a bölcsődei gyermekétkeztetés intézményi térítési díjából a 

gyermekétkeztetés normatív kedvezményére nem jogosult igénybe vevő részére 100 %-os 

támogatást biztosít.” 

 

Záró rendelkezések 

4.§ 

Jelen rendelet a kihirdetés napját követő napon lép hatályba és a hatályba lépését követő 

napon hatályát veszti. 

 

A Képviselőtestület 7 jelen lévő tagja 7 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi rendeletet 

alkotja: 

 

CIGÁND VÁROS ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLEÉNEK 

17/2015. (IX.29.) ÖNKORMÁNYZATI RENDELETE 

a személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról szóló 11/2010. (XII.28.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 

 

Cigánd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a gyermekek védelméről és a gyámügyi 

igazgatásról szóló 1997. évi XXXI. tv. 29. §. (1) bekezdésében kapott felhatalmazás alapján, 

és az Alaptörvény 32. cikk (1) bekezdés a) pontjában meghatározott feladatkörében eljárva a 

következőket rendeli el: 

 

1.§ 

A személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról szóló 11/2010. (XII.28.) önkormányzati 

rendelet (továbbiakban: Rendelet) 3/B.§ (1) helyébe az alábbi rendelkezés lép: 

„3/B. § (1) Bölcsőde esetében az intézményi térítési díj havonta bruttó 12.500- Ft.” 

2.§ 
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A Rendelet) 4. § (1) helyébe az alábbi rendelkezés lép: 

„4. § (1) A Képviselőtestület az iskolai gyermekétkeztetés esetében a 100%-os térítési díj 

megfizetésére kötelezett igénybe vevő részére 50 %-os támogatást biztosít.” 

 

3.§ 

A Rendelet 4.§ (3) helyébe az alábbi rendelkezés lép: 

„(3) A képviselő-testület a bölcsődei gyermekétkeztetés intézményi térítési díjából a 

gyermekétkeztetés normatív kedvezményére nem jogosult igénybe vevő részére 100 %-os 

támogatást biztosít.” 

 

Záró rendelkezések 

4.§ 

Jelen rendelet a kihirdetés napját követő napon lép hatályba és a hatályba lépését követő 

napon hatályát veszti. 

 

 

A Képviselő-testület a 7. napirendi pont keretében a Bursa Hungarica ösztöndíj pályázathoz 

való csatlakozást tárgyalja. 

(Az előterjesztés írásban elkészítve, a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

 

Oláh Krisztián polgármester szóbeli kiegészítésében elmondja. hogy a pályázatot minden 

évben be lehet nyújtani. Jó lehetőségnek tartja, hogy a rászoruló gyermekeket ilyen módon is 

támogassa az önkormányzat. A pályázat benyújtási határideje november 9. Támogatja a 

benyújtást.  

 

Tóth János a Pénzügyi Bizottság elnöke tájékoztatja a testületet, hogy a Bizottság az 

előterjesztést tárgyalta, azt elfogadásra javasolja. 

 

Kérdések, hozzászólások: nem voltak. 

 

Oláh Krisztián polgármester az alábbi rendelettervezetet terjeszti a testület elé jóváhagyásra. 
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/2015. (IX. 29.) Képviselő-testületi Határozata 

Tárgy: Csatlakozás a Bursa Hungarica 

Felsőoktatási önkormányzati 

ösztöndíjpályázathoz 

 

A Képviselőtestület a polgármester előterjesztése 

alapján megismerve a pályázati kiírást 

csatlakoznánk a 2015/2016. tanév második és a 

2016/2017. tanév első félévére vonatkozó 

ösztöndíjpályázathoz. 

Felhatalmazza a polgármestert, hogy a 

csatlakozási nyilatkozatot írja alá, s küldje meg a 

Támogatáskezelő részére. 

 

Felelős: Oláh Krisztián polgármester 

Határidő: 2015. október 1. 

 

A Képviselőtestület 7 jelen lévő tagja 7 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi rendeletet 

alkotja: 

 

66/2015. (IX. 29.) Képviselő-testületi 

Határozata 

Tárgy: Csatlakozás a Bursa Hungarica 

Felsőoktatási önkormányzati 

ösztöndíjpályázathoz 

 

A Képviselőtestület a polgármester előterjesztése 

alapján megismerve a pályázati kiírást 

csatlakoznánk a 2015/2016. tanév második és a 

2016/2017. tanév első félévére vonatkozó 

ösztöndíjpályázathoz. 

Felhatalmazza a polgármestert, hogy a 

csatlakozási nyilatkozatot írja alá, s küldje meg a 

Támogatáskezelő részére. 

 

Felelős: Oláh Krisztián polgármester 

Határidő: 2015. október 1. 
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Napirend után: Bejelentések, interpellációk 

1.) 

Bodnár Andrásné képviselő elmondja, hogy a piac rendezett, az árusok jól elférnek. 

Remekül halad, az emberek kezdik megszokni. 

 

Németh István képviselő jelzi, hogy a biciklitároló hiányzik még a piacról, hiszen nagyon 

sokan járnak fel kerékpárral. 

 

Oláh Krisztián polgármester válaszában elmondja, hogy már készül a biciklitároló, 

hamarosan elhelyezésre kerül.  

 

2.) 

 

Oláh Krisztián polgármester elmondja, hogy megtörtént a közvilágítás korszerűsítése. 

Néhány helyen nem teljes mértékben úgy működnek a lámpák ahogyan kellene, mert nem 

mindenhol egyenes az oszlop. Dolgoznak a hiba kijavításán.  

 

Több tárgy nem lévén Oláh Krisztián polgármester 10
15 

órakor az ülést bezárta.  

 

 

Kmft. 

 

 

Gál Béla              Oláh Krisztián 

jegyző                  polgármester 


